

City Visit of Chengdu

8:30 Gathering at Tibet Hotel Chengdu Lobby

9:00-12:00 Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding



As the world's famous giant panda ex situ conservation base, scientific research and breeding base, public education base and educational tourism base, the **Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding** (hereinafter referred as the Base), located at No. 1375 Outer North Panda Avenue, Chenghua District of Chengdu, Sichuan Province and covering an area of about 247 acres, is 10 kilometers from downtown Chengdu and about 30 kilometers from Shuangliu International Airport. The Base, as the “giant panda ex situ conservation ecological demonstration project”, is famous for the protection and breeding of endangered wild animals that are unique to China, including giant pandas and red pandas.

12:00-13:00 Lunch Time (Not included)

13:00-17:00 Visit Kuan & Zhai Alley and Jinli Ancient Street



Being in the list of Chengdu Historical and Cultural Protection Project, **Kuan & Zhai Alley historical & cultural district** consists of Kuan Lane, Zhai Lane and Jing Lane, which are in parallel arrays running from east to west with a group of quadrangles. It is one of the three major historical & cultural conservation areas in Chengdu, it is not only the last relic of the city pattern of "thousand-year-old young city" and the one-hundred-year original architectural structure of old Chengdu, but also the only existing copy in southern China from the lane (Hutong) culture and architectural style of northern China. According to the plan, the control area is 479mu (1mu=1/15 hectare), in which the kernel conservation area covers 108mu. At present, the ancient walls, aged bricks and old gates here are much stronger than before after the reconstruction. Moreover, the combination of business and culture has become the most leisurely, fashionable and unique courtyard consumption experiencing area.



Jinli Ancient Street was set up and opened for public in 2004. Walking in this street, historic lanes, old official residences, vernacular dwelling, inns and shops will bring you back to the ancient China. The elegant style of the architectures tells you what Sichuan looks like during the Qing Dynasty. Sichuan Culture is inlaid in this ancient street. After its recent renovation, Jinli Ancient Street has become one of the busy trading streets in Chengdu. On both sides of this 350-metre street there are numerous small stores selling handicrafts, antiques, and souvenirs such as Shu embroidery, lacquer products, folk handicrafts, old porcelain dishes, curios, or calligraphies and paintings.

17:00 Finish city visit at Tibet Hotel Chengdu Lobby

成都一日游行程

8:30 成都西藏饭店大堂集合

9:00-12:00 游览大熊猫繁殖基地



成都大熊猫繁育研究基地位于中国四川省成都市成华区外北熊猫大道 1375 号，距市中心 10 公里，距成都双流国际机场 30 余公里，是世界著名的大熊猫迁地保护基地、科研繁育基地、公众教育基地和教育旅游基地。基地占地面积 1500 亩。作为“大熊猫迁地保护生态示范工程”，以保护和繁育大熊猫、小熊猫等中国特有濒危野生动物而闻名于世。这里山峦含黛，碧水如镜，林涛阵阵，百鸟谐鸣，被誉为“国宝的自然天堂，我们的世外桃源”。

12:00-13:00 午餐时间（不含餐）

13:00-17:00 参观成都古街宽窄巷子和锦里



宽窄巷子是一张有着悠久历史的成都名片，在这里您能触摸到历史在这里留下的痕迹，也能体味到成都最原滋原味的休闲生活方式，走进宽窄巷子，就走进了最成都、最世界、最古老、最时尚的老成都名片、新都市会客厅。宽窄巷子历史文化片区，由宽巷子、窄巷子和井巷子三条平行排列的老式街道及其之间的四合院落群组成。规划面积 479 亩，其中核心保护区 108 亩。该区域是我市三大历史文化保护区之一，于上世纪 80 年代列入《成都历史文化名城保护规划》。它是老成都“千年少城”城市格局和百年原真建筑格局的最后遗存，也是北方的胡同文化和建筑风格在南方的“孤本”。



锦里是西蜀历史上最古老、最具商业气息的街道之一，早在秦汉、三国时期便闻名全国。锦里古街依托成都武侯祠，北邻锦江，东望彩虹桥，以秦汉、三国精神为灵魂，明清风貌作外表，川西民风、民俗作内容，历史与现代有机结合，扩大了三国文化的外延，古老的街道又注入新的活力。全长 350 米，采用清末民初的四川古镇建筑风格，与武侯祠博物馆现存清代建筑的风格相融，二者之间又以水为隔。“锦里”民俗一条街有“成都版清明上河图”之称。

17:00 成都西藏饭店大厅集合结束行程